
Referat	  af	  generalforsamling	  i	  Ballerup	  Bridge	  Club,	  tirsdag	  d.	  28.	  april	  2015	  
	  
Generalforsamlingen	  blev	  –	  på	  grund	  af	  renovering	  af	  spillelokalet	  –	  afholdt	  i	  Grantofteskolens	  
kantine.	  
	  
Dagsorden:	  
1.	  	  	  	  Valg	  af	  dirigent	  
2.	  	  	  	  Formandens	  beretning	  
3.	  	  	  	  Kassererens	  beretning	  
4.	  	  	  	  Næste	  års	  budget	  inkl.	  kontingenter	  og	  indmeldelsesgebyr	  	  
5.	  	  	  	  Indkomne	  forslag	  	  
6.	  	  	  	  Valg	  til	  bestyrelse	  	  
7.	  	  	  	  Valg	  af	  spilleudvalg	  	  
8.	  	  	  	  Valg	  af	  én	  suppleant	  til	  bestyrelsen	  	  	  	  	  	  
9.	  	  	  	  Valg	  af	  én	  suppleant	  til	  spilleudvalg	  	  
10.	  	  Valg	  af	  2	  revisorer	  	  
11.	  	  Valg	  af	  én	  revisorsuppleant	  	  
12.	  	  Eventuelt	  
	  
ad	  pkt.	  1:	  Efter	  forslag	  fra	  bestyrelsen	  blev	  Aage	  Michelsen	  valgt	  som	  dirigent.	  Dirigenten	  konsta-‐
terede,	  at	  generalforsamlingen	  var	  lovligt	  indkaldt.	  
	  
ad	  pkt.	  2:	  Carl-‐Johan	  Mortensen	  meddelte,	  at	  hele	  beretningen	  ligger	  på	  hjemmesiden,	  hvorfor	  
han	  fx	  ikke	  ville	  opremse	  alle	  de	  resultater,	  som	  klubbens	  spillere	  havde	  opnået.	  	  
Carl-‐Johan	  beklagede,	  at	  vi	  ikke	  kunne	  benytte	  spillelokalet	  14/4,	  21/4,	  28/4	  og	  5/5.	  	  
Medlemsstallet	  forventes	  til	  næste	  sæson	  reduceret	  fra	  144	  til	  128,	  og	  medlemmerne	  i	  klubben	  
må	  være	  indstillet	  på,	  at	  det	  ikke	  altid	  vil	  være	  muligt	  at	  anvende	  de	  sædvanlige	  regler	  for	  op-‐	  og	  
nedrykning.	  
Tilfredshedsundersøgelsen	  viste	  bl.a.,	  at	  småkagerne	  ikke	  er	  populære.	  De	  vil	  derfor	  blive	  afskaf-‐
fet,	  og	  til	  gengæld	  vil	  der	  en	  gang	  om	  måneden	  blive	  serveret	  wienerbrød.	  
Der	  anskaffes	  flere	  nøgler	  til	  bridgemate,	  så	  flere	  kan	  rette	  fejlindtastninger.	  	  
På	  Anni	  Birgitte	  Møllers	  undervisningshold	  for	  begyndere	  startede	  16	  deltagere,	  og	  12	  gennemfør-‐
te	  kurset.	  Fra	  næste	  sæson	  starter	  Anni	  et	  nyt	  begynderkursus,	  og	  næste	  sæson	  vil	  Anni	  yderligere	  
over	  5	  weekender	  tilbyde	  genopfriskningsundervisning	  for	  de,	  der	  har	  bestået	  kurset.	  Klubmed-‐
lemmer	  kan	  også	  melde	  sig	  hertil.	  Lisbeth	  Hvolby	  fik	  overrakt	  vin	  for	  sin	  medvirken	  i	  undervisnin-‐
gen	  på	  begynderholdet.	  
Finn	  Acton,	  der	  fortsætter	  som	  turneringsleder,	  fik	  overrakt	  vin.	  
Knud	  Breum,	  der	  fortsætter	  som	  administrator	  af	  BridgeCentral	  og	  Bridgemate,	  fik	  overrakt	  cog-‐
nac.	  



Barometerturneringen	  (”Ballerupturneringen”)	  afholdes	  den	  19.	  september.	  Turneringen	  vil	  kun	  
blive	  gennemført,	  hvis	  mindst	  24	  par	  tilmelder	  sig,	  og	  der	  dermed	  kan	  spilles	  i	  to	  styrkeopdelte	  
rækker.	  
	  
Deltagelse	  i	  eksterne	  turneringer:	  
• Distriktsfinalen	  i	  klubholdturneringen	  blev	  vundet	  af	  Jeppe	  Knappes	  hold.	  
• Distriktsfinalen	  i	  damepar	  blev	  vundet	  af	  Helle	  W.	  Thrane	  og	  Sandra	  Thrane.	  
• Distriktsfinalen	  i	  seniorpar	  blev	  vundet	  af	  Anne	  Marie	  Frølich	  og	  Ole	  V.	  Larsen.	  
• Distriktsfinalen	  i	  åbent	  par	  blev	  vundet	  af	  Helle	  Elbro	  og	  Steen	  Mølgaard.	  
• Distriktsfinalen	  i	  mixed	  par	  blev	  vundet	  af	  Jytte	  Dahl	  og	  Knud	  Breum.	  
Der	  var	  således	  Ballerup-‐spillere	  på	  førstepladsen	  i	  alle	  distriktsturneringerne.	  Fantastisk	  flot!	  
	  
Vinderne	  af	  klubbens	  holdturnering	  blev	  lykønsket	  og	  fik	  overrakt	  medaljer.	  	  
Vinderne	  af	  parturneringen	  var	  desværre	  ikke	  til	  stede.	  
	  
Der	  var	  kun	  få	  spørgsmål	  og	  kommentarer	  til	  formandens	  beretning,	  hvorefter	  denne	  blev	  god-‐
kendt.	  	  
	  
ad	  pkt.	  3:	  Erik	  R.	  Kristiansen	  fremlagde	  regnskabet,	  der	  udviste	  et	  overskud	  på	  godt	  4.000	  kr.	  Dette	  
svarede	  stort	  set	  til	  overskuddet	  på	  undervisningen.	  Regnskabet	  blev	  godkendt.	  
	  
ad	  pkt.	  4:	  Erik	  R.	  Kristiansen	  fremlagde	  budgettet	  for	  næste	  sæson.	  Grundet	  det	  faldende	  med-‐
lemstal	  foreslog	  bestyrelsen,	  at	  det	  årlige	  kontingent	  for	  aktive	  og	  for	  passive	  blev	  forhøjet	  med	  
henholdsvis	  100	  kr.	  og	  50	  kr.	  Dette	  blev	  vedtaget.	  
	  
ad	  pkt.	  5:	  Der	  var	  fra	  spilleudvalget	  indkommet	  et	  forslag	  om	  ændring	  af	  §	  4.1	  i	  Klubreglerne.	  Diri-‐
genten	  konstaterede,	  at	  forslaget	  var	  indkommet	  rettidigt,	  og	  redegjorde	  for,	  at	  forslaget	  indebar	  
to	  ændringer:	  
1. For	  holdturneringen	  blev	  der	  tidligere	  anvendt	  en	  25-‐0	  skala.	  Når	  et	  hold	  udeblev,	  fik	  det	  mø-‐

dende	  hold	  mindst	  18	  kamppoint.	  Da	  der	  i	  holdturneringen	  nu	  anvendes	  en	  20-‐0	  skala,	  skal	  de	  
18	  point	  reduceres	  til	  13	  kamppoint.	  

2. Der	  indføres	  nu	  begrebet	  ”straffri”	  udeblivelse.	  Begrebet,	  der	  er	  beskrevet	  i	  DBf’s	  turneringsle-‐
derhåndbog	  2014,	  indebærer,	  at	  et	  ikke-‐mødende	  hold	  kan	  tildeles	  10	  kamppoint,	  hvis	  holdet	  
er	  uden	  skyld	  i	  udeblivelsen	  og	  ikke	  har	  kunnet	  forudse,	  at	  det	  ville	  ske.	  Normalt	  vil	  der	  dog	  væ-‐
re	  tale	  om	  en	  ”strafbar”	  udeblivelse,	  hvor	  holdet	  tildeles	  0	  kamppoint.	  

Efter	  debat	  blev	  forslaget	  vedtaget.	  
	  
ad	  pkt.	  6:	  Fra	  bestyrelsen	  afgik	  efter	  tur	  Niels	  Kjeldsen,	  Erik	  R.	  Kristiansen	  og	  Arne	  Nørgaard,	  og	  de	  
blev	  alle	  genvalgt.	  



	  
ad	  pkt.	  7:	  Torben	  Lauritsen,	  Aage	  Michelsen	  og	  Peter	  Mossin	  blev	  genvalgt	  til	  spilleudvalget.	  
	  
ad	  pkt.	  8:	  Peter	  Molander	  blev	  genvalgt	  som	  suppleant	  til	  bestyrelsen.	  
	  
ad	  pkt.	  9:	  Ole	  Borch	  blev	  genvalgt	  som	  suppleant	  til	  spilleudvalget.	  
	  
ad	  pkt.	  10:	  Ege	  Christiansen	  og	  Steffen	  Kristensen	  blev	  genvalgt	  som	  revisorer.	  
	  
ad	  pkt.	  11:	  Bent	  Jacobsen	  blev	  genvalgt	  som	  revisorsuppleant.	  
	  
ad	  pkt.	  12:	  Der	  fremkom	  synspunkter	  om	  fedtede	  kort,	  støj	  og	  spilletidens	  længde.	  Bestyrelsen	  
ønsker,	  at	  kort	  kasseres,	  så	  snart	  det	  konstateres,	  at	  de	  er	  fedtede	  eller	  defekte.	  	  
Specielt	  støjen	  under	  begyndende	  oprydning,	  før	  spilletiden	  er	  udløbet,	  er	  generende,	  og	  denne	  
støj	  vil	  blive	  søgt	  reduceret.	  Spilletiden	  og	  start-‐/afslutningstidspunktet	  tages	  op	  i	  spilleudvalget.	  
	  
Med	  henblik	  på	  at	  få	  fordelt	  vinpræmierne	  lidt	  mere	  blev	  det	  foreslået,	  at	  vinderparret	  af	  multi-‐
hold	  ikke	  skulle	  have	  flasker,	  hvis	  parret	  var	  på	  et	  hold,	  der	  fik	  flasker	  for	  holdets	  placering.	  Fla-‐
skerne	  til	  multihold	  skulle	  i	  stedet	  for	  gå	  til	  det	  par,	  der	  havde	  den	  højeste	  multi,	  men	  som	  ikke	  fik	  
flasker	  for	  holdets	  placering.	  Dette	  tages	  op	  i	  spilleudvalget.	  
	  
Herefter	  erklærede	  dirigenten	  generalforsamlingen	  for	  afsluttet.	  
	  
Referent	  Niels	  Kjeldsen	  
	  
Sign.	  dirigenten	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  
Aage	  Michelsen	  


